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Zápis z 16. jednání Kolegia děkana Právnické fakulty Univerzity Karlovy konaného 

dne 30. května 2022 

 

Účast: děkan Boháč, tajemník Hájek, proděkani Antoš, Handrlica, Honusková, Chromá, 

Pfeiffer, Tomášek, koordinátorka prof. Koldinská, koordinátor dr. Urban, předseda 

AS PF UK dr. Staša, místopředsedkyně AS PF UK dr. Žákovská 

 

Omluveni: místopředseda AS PF UK kol. Linzer 

 

Program: 

1. Děkan 

2. Tajemník 

3. Magisterské studium 

4. Inovace ve studiu 

5. Věda, výzkum a edice 

6. Rozvoj fakulty 

7. Zahraniční vztahy 

 

 

1. Děkan 

1.1. Děkan informoval o termínech zasedání komise pro otázky studia (15. června 2022 

od 10 hod.) a komise pro strategii (23. června 2022 od 16 hod.). Pozvánky budou rozeslány 

v nejbližších dnech. 

 

2. Tajemník 

2.1. Tajemník informoval o přípravě rozpočtu fakulty na rok 2022; předpokládá se jeho 

předložení na 24. zasedání AS PF UK dne 28. června 2022. 

2.2. Tajemník informoval o ukončení tržních konzultací na provozování prodejny 

knihkupectví. Kolegium děkana doporučilo, aby byla upravena dokumentace pro výběr 

provozovatele a následně spuštěna soutěž. 

2.3. Kolegium děkana souhlasí s návrhem tajemníka fakulty uzavřít na letní měsíce šatnu. 

Posledním dnem provozu šatny bude pátek dne 10. června 2022. Případná zavazadla může 

uložit/vydat do/z šatny vrátnice. 

2.4. Kolegium děkana souhlasí se zapůjčením/pronájmem místností (prostor): 

2.4.1. Common Law Society: 

PRCP Annual Conference (Nuclear workshop), datum konání: 21. 6. 2022 (od 8:00 

do 18:00), m. č. 120 + přilehlé chodby 

2.4.2. Všehrd: 

Setkání alumni a přátel SPČ Všehrd, datum konání: 30. června 2022 (od 16:00 

do 21:30), m. č. 38 + předsálí  

 

3. Magisterské studium 

3.1. Proděkanka Chromá předložila návrh pravidel pro studium jednotlivých předmětů 

pro ak. rok 2022/2023. Kolegium děkana po projednání vyslovilo s pravidly souhlas. 
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4. Inovace ve studiu 

4.1. Od září 2022 dojde k přestavění dispozice učebny č. 404 do kruhového (U) uspořádání 

lavic. Toto uspořádání bude v učebně primární, pro konkrétní účely bude možné učebnu 

dispozičně upravit i jinak, učebna se však bude vždy vracet do základního uspořádání 

v kruhové dispozici. Jde o režim stejný, jako je od letošního akademického roku v učebně 

č. 407. Kapacita učebny se tím sníží ze současných 35 míst na cca 25, konkrétní počet bude 

určený realizaci změny dispozice. Toto snížení kapacity je v souladu se závěry 

podkladového materiálu k problematice výukových místností na PF UK pro ak. rok 

2022/2023. 

Vyučující, kteří budou preferovat výuku v této učebně, budou moci své preference vyjádřit 

při sestavování rozvrhu (v odpovědi na výzvu od studijního oddělení). Ti, kdo v učebně 

s touto dispozicí chtít učit nebudou, budou mít možnost výuku přesunout do jiné učebny 

se standardním uspořádáním.  

Dr. Urban se pověřuje koordinací souvisejících změn. 

 

5. Věda, výzkum a edice 

5.1. Kolegium děkana souhlasí se zapojením do projektu VISEGRAD FUND Project 

no. 22220130 – Financial incentives as a tool for improving the V4 innovation ecosystem 

and enhancing IP protection a doporučuje děkanovi podepsat Letter of intent. 

5.2. Proděkan Tomášek předložil návrh, aby vedoucí oddělení vědy Kateřinu Dolejší v době 

její nepřítomnosti ve funkci zastupovala dr. Jitka Šrejberová. Kolegium děkana vyslovilo 

s návrhem souhlas. 

 

6. Rozvoj fakulty 

6.1. Proděkanka Honusková předložila materiál k tématu well-being na fakultě. Informovala 

kolegium děkana o dalším postupu: projednání na komisi pro strategii, fakultní debata, 

průběžné hledání peněžních prostředků pro realizaci jednotlivých částí skrze projekty 

či ve spolupráci s fundraiserem fakulty. 

6.2. Kolegium děkana souhlasí se záměrem podat žádost o poskytnutí podpory do výzvy 

č. 12/2021 Energetické úspory veřejných budov vyhlášené Státním fondem životního 

prostředí. Souhlasí také s tím, aby fakulta spolupracovala s poradenskou společností, která 

byla vysoutěžena RUK (náklady na zpracování žádosti by měly být do výše 400 000 Kč). 

6.3. Proděkanka Honusková informovala, že při auditu projektu LP-PDP5-001 (Norské fondy, 

oblast lidských práv, fakulta je zde partnerem projektu) nebyly zjištěny nedostatky. Děkan 

poděkoval vedoucí projektu Mgr. Draslarové a dalším pracovníkům (mj. administrátorkám 

z oddělení strategického rozvoje a ekonomickému oddělení). 

 

7. Zahraniční vztahy 

7.1. Proděkanka Pfeiffer informovala o průběhu příprav Česko-německého festivalu práva 

Praha-Pasov, který bude probíhat ve dnech 17. až 25. září 2022. 

7.2. Proběhlo fakultní výběrové řízení na podporu doktorandů na základě výzvy stipendijního 

programu SYLFF (Sasakawa Young Leaders Fellowship Fund), do kterého se přihlásilo 

5 nových uchazečů, 1 student žádal o prodloužení. 

7.3. Proděkanka Pfeiffer informovala o přiznání stipendií: a) na podporu krátkodobé mobility 

doktorandů z fondu internacionalizace v rámci PPSŘ, b) k proplacení nákladů spojených 
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s účastní ve sdílených kurzech v rámci 4EU+ a konferenci UNREAD a c) na náklady 

spojené s účastí v mezinárodním Hugo Sinzheimer Moot Court Competition 2022. 

 

 

 

Zapsala: Adéla Hrubešová 

Schválil: prof. JUDr. Radim Boháč, Ph.D. 


